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Z Á P I S N I C A 

z 12. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 14.2.2024 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 15.00 hod. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu zasadnutia 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“): "Dobrý 

deň, poprosím poslankyne a poslancov, aby sa prezentovali.  Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

otváram 12. rokovanie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh, ktoré bolo podľa 

ustanovenia § 13 ods. 1 a § 13 ods.  4 písm. a) zákona Slovenskej národnej rady číslo 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 15 ods. 2 písm. a) 

zákona Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

za riadne a včas zvolané. Na dnešnom rokovaní Vás srdečne všetkých vítam. Svoju neúčasť na 

dnešnom rokovaní vopred ospravedlnil pán poslanec Knap. Prv, ako začneme rokovať vás 

žiadam, aby ste sa prezentovali zasunutím identifikačnej karty do otvoru hlasovacie jednotky a 

stlačením ľubovoľného tlačidla potvrdili svoju prítomnosť. Ako vidím, všetci poslanci ste sa 

prezentovali. Konštatujem, že v tejto chvíli je podľa prezentácie na rokovaní prítomných 9 

poslancov, takže miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci, za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem zamestnankyňu Mestskej časti Košice 

Juh pani Mgr. Marcelu Zeleňákovú. Za overovateľov zápisnice určujem poslancov: pána poslanca 

Múdreho a pána poslanca Bernáta. Do návrhovej komisie, ktorá prednesie návrhy uznesení z 

dnešného rokovania navrhujem zvoliť poslancov: za predsedu pána poslanca Sušilu a za členov 

pani poslankyňu Lévyovú a pána poslanca Nagy-a. Má niekto iné návrhy ? Ak nie, dávam 

hlasovať kto je za, aby členmi návrhovej komisii boli navrhnutí poslanci ? Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 1 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia - 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

starostka: “Za 9 proti 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Úlohou návrhovej komisie 

bude pripraviť a predniesť návrhy na uznesenia z dnešného rokovania miestneho zastupiteľstva. 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, návrh dnešného programu rokovania je uvedený v 
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pozvánke, ktoré Vám bola zaslaná elektronicky spolu s informáciou o tom, že materiály na 

rokovanie miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na elektronickom 

úložisku vytvorenom pre poslancov Mestskej časti Košice-Juh. Teraz žiadam návrhovú komisiu 

o prednesenie návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle 

mestskej časti.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje body zverejneného programu 12. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh.“ 

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť 

3. A/ Správy o výsledkoch kontrol č. 1/2024 

B/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

4. Zoznam očakávaných kultúrno – spoločensko – športových podujatí z rozpočtu Mestskej 

časti Košice – Juh na rok 2024 

5. Informácia o 7. a 8. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 

6. Návrh na odpísanie pohľadávok Mestskej časti Košice – Juh voči dlžníkom: 

MEDIKA, štátny podnik v likvidácii,  Bojnická 10, Bratislava, IČO: 00 437 697 

MONTÁŽE, a.s., Štúrova 44, 042 97 Košice, IČO: 31 698 298 

7. Vzdanie sa poverenia poslanca Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh 

k výkonu sobášiaceho  

8. Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám 

za II. polrok 2023 

9. Informácia  o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti Košice – Juh počas 

rozpočtového provizória za obdobie január 2024 

10. Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 10. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 13.12.2023 

11. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 10. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

konaného dňa 13.12.2023 

12. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

13. Diskusia 

14. Záver 

starostka: "Nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 2 

Číslo bodu: 1. 
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Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia - 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

starostka: „Za  9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ Chcem sa 

opýtať, či niekto z poslancov má návrh na zmenu a doplnenie? Pokiaľ áno, tento návrh musí 

poslanec povedať ústne a v písomnej forme predložiť návrhovej komisii, ako je to zvykom. Nie?  

K bodu č. 2: Slovo pre verejnosť 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, bodom číslo 2 je Slovo pre verejnosť. Do slova 

pre verejnosť sa nám nikto neprihlásil.“ 

 

K bodu č. 3: A) Správa o výsledkoch kontroly 1/2024 

B) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Prechádzame k bodu číslo 3 a tým je po A) Správa o výsledkoch kontroly 1/2024 a 

po B) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023. Odovzdávam slovo pani kontrolórke, nech sa 

páči pani kontrolórka."  

kontrolórka: "Ďakujem pekne za slovo, dobrý deň. Prejdem k svojej správe pred tým, ako sa 

dostanem k obsahu. Chcem povedať, že v rámci návrhu uznesenia som mala jednu malú formálnu 

chybičku, takže som ju medzičasom opravila na správnu. Išlo iba o číslo Správy o výsledkoch 

kontroly. Takže správa kontrola rozsahu kompetencií zástupcu starostky a internej dokumentácie, 

z ktorej tento rozsah vyplýval. Správa bola vypracovaná k 29.1.2024, jej predchádzal návrh 

správy, ktorý bol vypracovaný 16.1.2024  bol predložený pani starostke s výsledkom, že zástupca 

starostky konal nad rámec svojich kompetencií, ktoré mu boli dané poverením a navrhla som pani 

starostke, aby  na základe výsledkov kontroly prijala opatrenia, ktoré zabránia   zástupcovi 

starostky vykonávať činnosti nad rámec písomného poverenia.  Predpokladám, že na tom sme sa 

dohodli a veci sa napravili. Ďalšia kontrola vyplynula na základe zákona 137/2023, ktorým sa 

menil a dopĺňal zákon 138 z roku 91 Z. z. o majetku obcí a tak isto sa dopĺňal zákon 369 z roku 

1990 Z .z.  o obecnom zriadení a to konkrétne v čl. 2  § 18 f ods. 1, v ktorom sú popísané úlohy 

hlavného kontrolóra konkrétne bol doplnený bod i, z ktorého vyplýva, že kontrolór je povinný 

vykonať za predchádzajúci kalendárny rok kontrolu prevodu nehnuteľného majetku obce, ktorého 

všeobecná hodnota majetku prevýšila 20.000 EUR a to do šesťdesiatich dní od uplynutia 

kalendárneho roka. Obec zverejní výsledky kontroly do tridsiatich dní po predložení správy o 

výsledkoch kontroly obecného zastupiteľstva na svojej úradnej tabuli a na webovom sídle. 
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Výsledok danej kontroly bol nasledujúci, že kontrola nebola vykonaná z dôvodu, že Mestská časť 

Košice-juh za kontrolované obdobie neuskutočnila žiaden prevod majetku prevyšujúci hodnotu 

20 000 €. Ďalej kontrola, čo sa týka 54-ky protispoločenskej činnosti taktiež nebol prijatý žiaden 

podnet , takže ani k tomu nebola vykonaná kontrola  a potom tu ešte máme prebiehajúcu kontrolu 

ktorá mi bola daná uznesením 15.9. Táto kontrola sa spracováva, dúfam, že v dohľadnej dobe 

bude vykonaná, odovzdaná a Vám zaslaná.  V závere mojej správy je druhá časť správa o 

kontrolnej činnosti za rok 2023. Predpokladám, že s obsahom ste sa oboznámili, v prípade ak 

máte nejaké otázky, nech sa páči.  Ďakujem veľmi pekne."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pani kontrolórka za ďalekosiahlu kontrolu vykonanú v týchto 

bodoch a otváram rozpravu. Pán poslanec Bernát, nech sa páči." 

p. Bernát: "Ďakujem za slovo pani starostka, kolegyne, kolegovia, pani kontrolórka, ja by som 

sa chcel spýtať na tú prebiehajúcu kontrolu, je to uznesením z 19. 9. v podstate, za chvíľku máme 

ako tak počítam dobre rýchlo 5 mesiacov od tej kontroly ako. Bolo tam písané, že 14. 11. bola 

začatá, doteraz sa vykonáva. Chcem sa opýtať, či máte všetky podklady, či Vám boli doručené 

alebo v akom štádiu to je, aby sme aj my poslanci vedeli k tomu samozrejme aj si povedať rovno, 

nechcem vás ja úkolovať, že nejakým termínom, ale aj povedať, dobre by bolo asi, že dokedy to 

dostaneme, aby aj my aby sme sa vedeli k tomu tým pádom vyjadriť. Ďakujem veľmi pekne." 

starostka:  "My sme boli pani kontrolórke nápomocní,  pokiaľ jej ešte nejaké doklady chýbajú, 

tak nech sa páči, kľudne si môže dožiadať  a odovzdávam slovo pani kontrolórke."  

kontrolórka: "Ďakujem za otázku a pán poslanec, materiály mi boli doručené  myslím si, že 

zatiaľ všetky. Ak mi nie je niečo jasné v rámci kontroly, tak komunikujem či už s pani starostkou 

alebo  s jednotlivými zamestnancami. Podľa uznesenia kontrola  mala tri body, tejto kontrole ešte 

predchádzala kontrola k verejnému obstarávaniu, ktorú som odovzdala v decembri, takže preto 

sa tento čas takto natiahol  text, takže preto sa tento čas tak natiahol a keďže má tri časti tak som 

si to rozdelila. Prvá časť bola venovaná kompetenciám pána zástupcu starostky, takže som jej 

spracovala najprv to, medzičasom mi bolo odovzdané podklady aj k časti b) a c) to sa snažím 

kontrolovať. Keď už to mám na stole, tak každý jeden doklad, či má všetky náležitosti, či tam 

prebehli základné finančné kontroly a samozrejme ak tam nájdem nejaké formálne chybičky, tak 

sa pokúsim, aby sa napravili  a samozrejme ak budú nejaké závažnejšie veci si ich 

odkomunikujem s pani starostkou. Opäť tomu bude predchádzať návrh správy a potom ak pani 

starostka bude mať alebo nebude mať námietky bude vypracovaná správa a aby som to ukončila, 

predpokladám, že do konca tohto mesiace. pracovať na tonu, aby som dokončil predpokladám, 

že do konca tohto mesiaca by som bola rada, keby sme mali spracovanú celú správu a nielen 

návrh. Ak je ešte nejaká otázka, nech sa páči. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem  veľmi pekne, nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: „Ďakujem za slovo pani starostka, ja len v krátkosti, keďže máme  správu, v ktorej 

konštatované, že naozaj pán ex zástupca pani starostky konal vyslovene tak, že konal nad rámec 

vydaného písomného poverenia túto správu nám vlastne pani kontrolórka vyskladnila, tak 
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predpokladal som v riadnom termíne pri zastupiteľstve predpokladal som však, že keď pán 

poslanec Knap ako ex  zástupca, ktorého sa to týka, sem príde, vysvetlí dané okolnosti a bude to 

dávať na pravú mieru, určite z jeho pohľadu vecí, takže predpokladám, že dnešné ospravedlnenie 

asi má svoje opodstatnenie a očakávam, že v  najbližších troch rokoch do konca volebného 

obdobia, že na túto tému sa ešte tuná takto verejne porozprávame, takže dnes to nemá zmysel 

ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem pán poslanec, nech sa páči pán poslanec Hlinka."  

p. Hlinka:  "Dobrý deň prajem, ďakujem za slovo, chcel by som chcel opýtať na ten bod A na 2. 

strane tejto kontrolnej správy bolo uvedené, že to poverenie na zastupovanie bolo bez nároku na 

odmeňovanie. Podľa nám známych  skutočností v tom istom čase teda pôvodného pána zástupcu 

bola výška odmeny vo výške 40 % základného platu pani starostky zaokrúhlené na celé euro hore. 

zóne Či tam došlo k nejakému pochybeniu alebo či tá informácia je naozaj  správna a 2. časť 

môjho príspevku je, že ja som niekedy na jeseň na zastupiteľstve sa pýtal na písomné poverenie 

súčasného pána zástupcu, že by som ho rád videl. V kontrolnej správe sa konštatuje odporúčanie, 

aby bolo vyzdieľané  aj zamestnancom, ja by som k tomu dodal dôvetok, že aj poslancom 

Miestneho zastupiteľstva Košice-Juh. To písomné poverenie. Ďakujem."  

starostka: "Stačí základné pán poslanec ? Stačí základné písomné poverenie alebo si žiadate aj 

písomné poverenie, keďže pani starostka poverí pána poslanca, keď je napr. na dovolenke alebo 

takto. Základne, dobre. ďakujem veľmi pekne." Odošleme aj poslancom."  

kontrolórka: „Snažím sa nájsť v tom texte to správne znenie. Ak by ste pán poslanec  vedeli 

konkrétne, lebo viem o čom hovoríte, len nechcem sa zle vyjadriť.  Vy ste sa pýtali na plat, ale 

predpokladám, že pán zástupca dostával odmenu vo výške 40 percent od pani starostky."  

p. Hlinka: "Píše sa tam bez nároku na plat v nasledovnom rozsahu jeden-dva odrážky, tak je to 

uvedené. Možno je to len terminus technicus  a nie je to plat ale odmena.“  

kontrolórka: "Pozriem sa na to a dám Vám to všetkým do správy, aby to bolo jasne vysvetlené, 

že aký bol  v tom rozdiel. A mali ste ešte druhú otázku ?“  

p. Hlinka: To bolo na vyzdieľanie k tomu odporúčaniu, aby zahrnuli aj nás."  

kontrolórka: "Dobre, ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pani kontrolórka, pokiaľ sa nikto rozpravy nehlási, uzatváram rozpravu a 

poprosím prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie." 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie po a) správy o výsledkoch kontrol číslo 1/2024 a po b) Správu o 

kontrolnej činnosti za rok 2023."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte.   

Číslo hlasovania: 3 
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Číslo bodu: 3. 

A/ Správy o výsledkoch kontrol č. 1/2024 B/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023- 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 4: Zoznam očakávaných kultúrno – spoločensko – športových podujatí z rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Juh na rok 2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďalším bodom v poradí, je bod číslo 4 a tým je Zoznam očakávaných kultúrno-

spoločenských športových podujatí z rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh na rok 2024.  Návrh 

predkladáme na základe uznesenia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh, ktoré 

odporúčalo Miestnemu úradu Mestskej časti Košice-Juh, aby predložil na 1. zastupiteľstvo zoznam 

očakávaných kultúrno-spoločenských podujatí spolu s predpokladanými výdavkami spojených s 

ich organizáciou. Materiál bol prerokovaný v komisii kultúry mládeže, športu a propagácie 

samosprávy aj v Miestnej rade Mestskej časti Košice-Juh, ktoré odporúčali materiál predložiť na 

prerokovaní zasadnutia miestneho zastupiteľstva. Samozrejme celý tento zoznam očakávaných 

kultúrnych - spoločensko - športových podujatí závisí od rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh. 

Pokiaľ nebude dostatok finančných zdrojov, tieto akcie nebudeme vykonávať, resp. budeme sa na 

to pozerať, aké sú náklady, aké sú príjmy z týchto akcií. Budeme sa snažiť  robiť tieto akcie 

hospodárne. Otváram rozpravu k predloženému materiálu nech sa páči nech sa páči pán poslanec 

Hlinka."  

p. Hlinka: "Ďakujem za slovo. Dovoľte mi opýtať sa, v navrhovanom rozpise chýba naše tradičné 

podujatie odovzdávanie verejných ocenení, či toto podujatie vypúšťame, prípadne aký je na to 

dôvod. Nebolo to uvedené v tejto správe uvažovaných kultúrnych podujatí." 

starostka: "Nie, ja určite ja si myslím, že tie  ocenenia budú pokračovať, mohlo sa stať na oddelení 

kultúry, že pri všetkých týchto akciách boli vynechané, poprípade doplníme, zaradíme do 

programu."  

p. Hlinka: "Ďakujem."  

starostka: "Nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: " Tak, ako sme na miestnej rade skonštatatovali, že naozaj je tento rok a zatiaľ to 

vyzerá, že bude mizéria finančná, ale to neznamená, že zastal čas, hlavne pre kultúru a šport, takže 

tento materiál sme si vyžiadali, aby sme mali ako poslanci, tak na miestnej rade sme ho odsúhlasili, 

tak aj kolegovia, poslanci sú si toho vedomí, že tých podujatí je dosť, tých peniažkov je tiež 

naplánovaných vzhľadom na to, že koľko peňazí nemáme hlavne je dosť, ale dnes si myslím, že 
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ešte priskoro na to, aby sme povedali, že definitívne s niektorými akciami končíme, takže naozaj, 

tak ako povedala pani starostka, možno budeme musieť o mesiac pristúpiť k prehodnoteniu 

a uvidíme, aká situácia bude. Ale momentálny je stav taký, že aj kolegovia poslanci sú za to, aby 

tie akcie boli plánované. Samozrejme, takmer polovica peňazí z celého roka ide na jednu 

medzinárodnú seniorolympiádu. Bolo nám to vysvetlené prečo a prečo aj taká suma, takže zatiaľ 

to berieme tak, že to schvaľujeme samozrejme, ale možno príde čas, že to budeme môcť 

prehodnotiť. Ďakujem, za mňa všetko, za náš klub." 

starostka: "Ďakujem pekne, tuná by som ozrejmila danú situáciu je to na hospodárenie približne 

v júli, medzinárodná olympiáda v Košiciach, sme zapojení aj do projektu via  Karpatia, kde 

čakáme na vyhodnotenie projektu. Samozrejme na túto medzinárodnú senior olympiádu budeme 

hľadať aj externé zdroje, aj sponzorov, aby sme ju mohli organizovať. Minulý rok sa táto 

seniorolympiáda zorganizovala v Budapešti, v okrsku 13, ktorý je naším partnerským miestom. 

Tento rok by sme mali byť hostitelia my, mali by sme hostiť Maďarov a Čechov pevne verím, že 

sa nám to podarí zorganizovať a dúfam, že podáte vy všetci poslanci, poslankyne pomocnú ruku 

k dielu, aby sme boli hrdí na našu mestskú časť a samozrejme na výkony našich seniorov. Pokiaľ 

sa do rozpravy nikto nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím prednesenie návrhu uznesenia 

predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Zoznam očakávaných kultúrno spoločensko športových podujatí z 

rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh na rok 2024." 

starostka: "Nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 4 

Číslo bodu: 4. 

Zoznam očakávaných kultúrno spoločensko športových podujatí z rozpočtu Mestskej časti 

Košice Juh na rok 2024  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

starostka: "Za 11 proti 0 zdržal sa 0 konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 5 Informácia o 7. a 8. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh 

v roku 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 5 a tým Informácia o 7. a 8. úprave Programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023. V rámci 7. úpravy za mesiac október sa navyšovali bežné 

príjmy z titulu vkladov, náhrad poistného plnenia, vratiek s navýšením bežných výdavkov v rámci 
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príslušných stredísk a programov a TEPELNÉ HOSPODÁRSTVO Košice poskytlo účelovo 

určené finančné prostriedky vo forme kapitálového grantu na ŠZA vo výške 2 000 eur. V rámci 8. 

úpravy za mesiac november sa okrem formálnych presunov navyšovali aj bežné príjmy za ŠZA, 

KSC Južan, SRC, Opatrovateľskú službu s navýšením bežných výdavkov v rámci príslušných 

stredísk a programov. A Košický samosprávny kraj na základe zmluvy o poskytnutí dotácie 

poskytol dotáciu vo výške 2 000,00 eur na opravu amfiteátra v Športovo-zábavnom areáli. 

Finančná a sociálna komisia odporúčali tento materiál bez pripomienok predložiť na prerokovanie 

na najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice – Juh. Aj Miestna rada MČ Košice – Juh prerokovala na 

svojom zasadnutí dňa 6. 2. 2024 tento materiál a odporučila ho predložiť na prerokovanie na 

najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Juh.  

starostka: "Nech sa páči otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím prednesenie návrhu 

uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Informáciu o 7. a 8. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti 

Košice-Juh v roku 2023."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte." 

 

Číslo hlasovania: 5 

Číslo bodu: 5. 

Informácia o 7. a 8. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 - 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

 

K bodu č. 6 Návrh na odpísanie pohľadávok Mestskej časti Košice – Juh voči dlžníkom: 

MEDIKA, štátny podnik v likvidácii,  Bojnická 10, Bratislava, IČO: 00 437 697 

MONTÁŽE, a.s., Štúrova 44, 042 97 Košice, IČO: 31 698 298 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "V poradí 6. bodom rokovania je Návrh na odpísanie pohľadávok Mestskej časti Košice-

Juh voči dlžníkom MEDIKA, štátny podnik v likvidácii,  Bojnická 10, Bratislava, IČO: 00 437 697 

a MONTÁŽE, a.s., Štúrova 44, 042 97 Košice, IČO: 31 698 298. U obidvoch subjektov bol 

ukončený konkurz bez rozdelenia výťažku a obidva subjekty boli vymazané z Obchodného 

registra. Z uvedeného dôvodu navrhujeme trvale vypustiť do vymáhania pohľadávky a predmetnú 

pohľadávku v uvedených výškach odpísať z účtovanej evidencie Mestskej časti Košice-Juh. 

Miestna rada tento návrh prerokovala na svojom zasadnutí 6. 2. 2024 a odporučila tento materiál 

predložiť na schválenie na najbližšom zasadnutí miestneho zastupiteľstva. Otváram k danému bodu 

rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie návrhu.“ 
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Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov a) schvaľuje odpis pohľadávok Mestskej časti Košice – Juh voči dlžníkom: 1. MEDIKA, 

štátny podnik v likvidácii, Bojnická 10, Bratislava, IČO: 00 437 697, vo výške 32 340,17 Eur, 2. 

MONTÁŽE, a. s., Štúrova 44, 042 97 Košice, IČO: 31 698 298, vo výške 90 919,41 Eur b) dáva 

predchádzajúci súhlas na trvalé upustenie od vymáhania uvedených pohľadávok.“ 

starostka: "Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 6 

Číslo bodu: 6. 

Návrh na odpísanie pohľadávok Mestskej časti Košice Juh voči dlžníkom: MEDIKA, štátny 

podnik v likvidácii, Bojnická 10, 

Bratislava, IČO: 00 437 697 MONTÁŽE, a.s., Štúrova 44, 042 97 Košice, IČO: 31 698 298 - 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

 

K bodu č. 7: Vzdanie sa poverenia poslanca Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice 

– Juh k výkonu sobášiaceho 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážené poslankyne, vážení poslanci, prechádzame k bodu číslo 7,  bod číslo 7 

dnešného rokovania je Vzdanie sa poverenia poslanca Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh k výkonu sobášiaceho. Dňa 9. 1.2024  oznámil doc. PhDr. Viliam Knap, PhD., MHA, 

MPH svoje ukončenie funkcie sobášiaceho jeho od 1. 2. 2024. Z uvedeného dôvodu predkladáme 

materiál na dnešné rokovanie miestneho zastupiteľstva na vzatie na vedomie. Miestna rada tento 

návrh prerokovala na svojom zasadnutí a odporučila ho predložiť na najbližšie zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva. Mne je to veľmi ľúto, lebo je to veľmi pekná funkcia sobášiaci a je to aj 

pridaná hodnota pre našu mestskú časť, takže som z toho smutná, ale je to rozhodnutie pána 

poslanca. Takže tak. Otváram k danému materiálu rozpravu. Nech sa páči, uzatváram rozpravu a 

poprosím prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie vzdanie sa poverenia poslanca docenta doktora Viliama Knapa, PhD., 

MHA, MPH k výkonu sobášiaceho od 1. februára 2024."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“  

Číslo hlasovania: 7 

Číslo bodu: 7. 

Vzdanie sa poverenia poslanca Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice Juh k výkonu 

sobášiaceho - 

Za: 11 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 0 

 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem  tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 8: Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za II. polrok 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pokračujeme bodom číslo 8 programu rokovania a tým je Informácia o poskytnutí 

údajov v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám za 2. polrok 2023, ktorá je 

predkladaná na miestne zastupiteľstvo v polročných intervaloch na základe uznesenia 86/a 

schváleného na 14. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Juh dňa 27. 1. 2001. 

Poukazujem na obsah informácie a týmto otváram rozpravu. Nech sa páči. Uzatváram rozpravu a 

poprosím prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informáciu o poskytnutí údajov v zmysle zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za 2. polrok 2023."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 8 

Číslo bodu: 8. 

Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám za II. 

polrok 2023 - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

starostka: "Za 11 proti 0, zdržal sa 0 konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 9: Informácia  o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti Košice – Juh počas 

rozpočtového provizória za obdobie január 2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Nasleduje bod 9 Informácia o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti Košice-

Juh počas rozpočtového provizória za obdobie január 2024. Miestna rada Mestskej časti Košice-

Juh na svojom 8. zasadnutí konaného dňa 6. 2. 2024 požiadala starostku mestskej časti Košice-juh, 

takže mňa, aby som predložila aj s úradom informáciu o priebežnom stave hospodárenia Mestskej 

časti Košice-Juh počas rozpočtového provizória. Na základe toho sme predložili miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Košice-juh daný materiál. Ako vyplýva z dôvodovej správy po 

zohľadnení jednotlivých pripočítateľných a odpočítateľných položiek dostaneme očistený 

výsledok hospodárenia za január stratu 13.665,46 EUR a samozrejme v súvislosti s nepriaznivým 

vývojom finančnej situácie v mestskej časti Košice-juh sme prijali niektoré opatrenia už v roku 
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2023 a v najbližšom čase navrhujeme prijať a realizovať ďalšie úsporné opatrenia. Otváram 

rozpravu k danému bodu. Nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Ďakujem za slovo pani starostka. Takže tu správu sme si vyžiadali, tak ako ste vraveli 

na miestnej rade. Dostali sme ju, kolegovia na klube sme ju prešli, čiže naozaj vidíme, že sme v 

provizóriu. Ten  rozpočet , tak ako tie čísla sú jednoducho nastavené, nemáme a asi ho tak skoro 

ani nezložíme, uvidíme, kedy dostaneme nejaký reálny návrh. Preto sme si vyžiadali, keďže sme v 

tom rozpočtovom provizóriu to hospodárenie za mesiac január, taktiež by sme si po ukončení 

mesiaca február vyžiadali takéto hospodárenie, keďže vieme, že takto dlhodobo fungovať 

nemôžme. Tie čísla nie sú až také katastrofálne, ale je to 1 mesiac. Ak takto budeme pokračovať 

ďalej, ako s mestskou časťou si to zavaríme na problém. Vidíme, že tie opatrenia boli určité prijaté, 

máme tu ich aj v podstate v písomnej forme, čo všetko už bolo urobené, aj ako to bolo 

odkomunikované s mestom, takže nejaké opatrenia sú, ale vieme všetci, sme pred ťažkým rokom, 

že tie opatrenia budeme musieť robiť, pokračovať v nich a prípadne robiť aj ťažšie rozhodnutia. 

Takže preto ja som si dovolil v mene nášho klubu pripraviť jeden pozmeňovací návrh, ktorý by 

som prečítal, ktorý by v podstate, kde požiadame pani starostku o to, aby sme dostali čísla aj za 

február a aby sme sa vlastne v prvých marcových dňoch, keď budú februárové čísla známe stretli 

na pracovnom stretnutí a aby jednoducho sme debatovali, diskutovali, už o konkrétnych 

opatreniach, ktoré pani starostka predpokladám, že ešte mám predstaví tak, aby sme tie čísla naozaj 

tvrdším spôsobom ponižovali, pretože nemôžme si dovoliť takto hovorím ešte raz dlhodobo 

fungovať v mínusových číslach niekoľko mesiacov po sebe, takže ja by som prečítal môj návrh na 

pozmeňujúce uznesenie, čiže: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v súlade s § 11 

ods. 4 písm. b) zákona Slovenskej národnej rady číslo 369 z roku 1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov a podľa § 14 ods. 3 písm. d)  zákona Slovenskej národnej rady 401 z 

roku 1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a ustanoveniami zákona 583  z roku 

2004  Zbierky zákonov o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších prepisov, po a) berie na vedomie informáciu o priebežnom 

stave hospodárenia mestskej časti Košice-juh počas rozpočtového provizória za obdobie január 24, 

po b) žiada starostku mestskej časti Košice-juh o predloženie konkrétnych opatrení na zastavenie 

straty a  jej zníženie v ich číselným vyjadrením a to predsedom poslaneckých klubov najneskôr do 

29. februára 2024, po c) žiada starostku mestskej časti Košice-juh o zorganizovanie pracovného 

stretnutia s poslancami mestskej časti Košice-juh, čo v najskoršom marcovom termíne, kedy už 

bude vyčíslené hospodárenie mestskej časti Košice-juh za február 2024 za účelom odprezentovania 

plánu opatrení na zastavenie finančnej straty v roku 2024. Ako dôvod v podstate som už prečítal, 

povedal. Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem pán poslanec, samozrejme budeme spolupracovať, veď vy ako poslaneckí 

zbor a ja ako starostka s úradom sme piliere mestskej časti. Bez nás by ten most mestskej časti 

nestál. Takže treba spolupracovať a ja ďakujem veľmi pekne za podporu. Tu na by som sa rada 

vyjadrila k danej strate. Daná strata sa neprehlbuje preto, že by sme nabrali viacerých 

zamestnancov alebo nejak efektívne nehospodárili, daná strata sa prehlbuje hlavne z toho dôvodu, 

že máme  podielové dane z roku 2022, v roku 2023 bola dvojnásobná inflácia miezd 7% a 10% a 
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samozrejme nedostávame tento rok účelové dotácie od mesta Košice vo výške približne 

200.000 EUR, čo mesačne tvorí dosť veľkú hodnotu, takže možno keby sme tieto účelové dotácie 

dostávali od mesta, by sme sa dostali na nulu. Tam je ten problém a samozrejme budeme musieť 

robiť optimalizáciu všetkých nákladov, aby ako ste povedali táto strata sa  neprehlbovala. Nech sa 

páči pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják: "Dobrý deň všetkým poslancom, tu by som chcel informovať všetkých poslancov, že 

vlastne na dennej báze komunikujeme s pánom inžinierom Zahoranským a  ostatnými vedúcimi 

oddelení na zostavovaní rozpočtu a zoškrtať čísla tak, aby sme ho mohli predložiť. My sme v 

podstate celá verejnosť v Košiciach sledujú to dianie medzi magistrátom mesta Košice a veľkými 

mestskými časťami, kde  mimoriadne zastupiteľstvo prinieslo to, prišli nejaké návrhy od skupiny 

starostov mestských poslancov nejaký vzorec spravodlivého vyplácania podielových daní pre 

mestské časti. Ak by to pán primátor podpísal, tak dnes ako som sa rozprával s pánom 

Zahoranským, tak mi bolo povedané, že okamžite by sme vedeli už podľa tohto vzorca, vieme, aké 

by sme mali príjmy, vedeli by sme predložiť vyrovnaný rozpočet. Samozrejme je otázne ako  to 

dopadne na Meste, možno niektorí to viete, určite sa to natiahne. Ďalej sme zorganizovali s p. 

poslancom Blanárom   poslancom Tobákom pracovné stretnutie, kde sme sa o tom bavili, takže 

áno, vítame ďalšie stretnutia, kde budeme hľadať riešenia a takisto dnes som písal email vedúcej 

kultúry do SRC, aby sme oslovili novovzniknuté ministerstvo športu a požiadali o nejakú dotáciu 

na tie naše zariadenie, keďže sú so športovou pôsobnosťou v rámci celého mesta tak skúsiť aj 

takúto formu. Takže každému ďakujem za akýkoľvek príspevok k tomu, aby sme mohli úspešne 

predložiť rozpočet. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči pán poslanec Blanár s faktickou poznámkou."  

p. Blanár: "Ja reagujem s faktickou, keďže pán zástupca spomínal mestské zastupiteľstvo rozpočet 

a mimoriadne alebo konanie v mimoriadnom termíne, tak tu by som chcel reagovať a poznať 

odpoveď na jednu otázku. Mestská časť Košice-Juh má štyroch mestských poslancov. Pani 

starostka je zároveň poslankyňa mesta. Pán Knap poslanec mesta, p. Múdry - poslanec mesta a pán 

Géci poslanec mesta.  p. Géci nie je miestnym poslancom, takže nemám možnosť sa ho opýtať pán 

Knap sa nezúčastňuje ani mestských zastupiteľstiev ani miestnych zastupiteľstiev, takže takto si 

plní prácu poslaneckú aj na meste aj na mestskej časti. Takže chcem sa opýtať potom aspoň tu 

prítomného pána Múdreho ako poslanca mestskej časti a zároveň poslanca mesta ako v tejto 

situácii, kde mesto jednoducho zadržiava finančné prostriedky mestskej časti, sú tu nejaké návrhy 

poslancov, starostov, mestských poslancov, aby sa financovanie mestských častí zlepšilo. Akým 

spôsobom jednoducho vieš prijať ty nejako opatrenie alebo u seba ako to vyhodnocuješ, ako 

pomáhaš mestskej časti ako poslanec miestny a zároveň mestský. Pretože ja som si tú námahu dal 

, online som to sledoval, ale tvoje hlasovanie ma nepresvedčilo o tom, že kopeš vo farbách mestskej 

časti Košice-juh, takže poprosím vyjadriť sa aký máš ty plán, ako pomôžeš mestskej časti juh. 

Ďakujem."  

starostka: "Pán poslanec poprosím s faktickou sa prihlásiť do diskusie. Nech sa páči.“ 

p. Múdry: "Dobrý deň všetkým, takto, balík peňazí je len jeden, rozumieme sa. Mesto Košice má 

len jeden balík peňazí, nie sú, že mestské časti, mesto, proste máme jeden balík, a keď tie peniaze 
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nie sú reálne, my si môžeme schváliť, že dostaneme hocičo, keď tie peniaze jednoducho nie sú.  

Včera bola finančná komisia na meste chýba 20 000 000 ?  Čiže, bohužiaľ, taký je stav. 

Samozrejme, každá Mestská časť chce pre seba, čo najviac peňazí. To je pochopiteľné, hore na 

meste sme mestskí poslanci, tu sme miestni, áno, len nejak to treba zladiť. Ale keď proste nie sú 

peniaze. Jednoducho prídu aj mestské časti, prídu do zlej situácie tak isto ako mesto. Darmo sa 

schváli hocijaký, proste sa môže schváliť hocičo, ale keď raz tie peniaze nie sú, tak aké je 

východisko ? Neviem sám."  

starostka: "Ďakujem pekne, tuná by som chcela trošku oponovať, že aj ja, keď predložím rozpočet 

po dohode s vedúcimi zamestnancami viem urobiť schodok, pokiaľ by sa mala všetko rátať, čo 

potrebujeme na úrade opraviť a čo potrebujeme dajte dokopy, tak by som vedela dať schodok aj 

700 000.  Pokiaľ oškrtám tento rozpočet na základné veci, nedám odmeny zamestnancom, 

optimalizujem niektorých zamestnancov, urobím reorganizáciu tak tento rozpočet viem položiť aj 

na mínus 300 000 €.  A ľahšie sa mi hľadá 300 000 v rozpočte ako 700 000. A to isté podľa mňa 

aj na meste a keď všetci vedúci zamestnanci, ktorých je na mieste 57 vedúcich zamestnancov dajú 

svoje požiadavky, tak samozrejme, že je tam schodok 20.000.000 EUR. A čo sa týka rozpočtu, 

rozpočet na meste v roku 2023 bol približne 191miliónov. Z toho iba 13,3 mil. išlo na mestské 

časti.  Čo nie je ani tak veľa. Potom kde sú ďalšie financie. Viem, že dopravný podnik potrebuje 

financie, školstvo takisto potrebuje financie, áno ale sú tam dotácie od štátu. Treba okresať na 

magistrát. 211 som dostala, naši zamestnanci dostali minimálne odmeny, od 100 do 250 €, každý 

podľa zásluhy, podľa výkonu. Na magistráte od 3000 do 10.000 EUR. Toto je hospodárenie ? V 

roku 2023, keď mestské časti si   ťahajú opasky ? Nech sa páči pani poslankyňa Ivančová.“ 

p. Ivančová: " Ja len v rámci témy by som sa rada vyjadrila, ale najprv sa chcem vyjadriť k tomu, 

čo ste hovorili pani starostka. Súhlasím plne s vami napr. dnes bolo v Korzári alebo včera, že bude 

mesto doplácať 300 000 alebo trošku viac na tie  vnútrobloky apod. a iné veci a to vlastne, okrem 

toho, že bola vybratá zlá firma, ktorá mala tieto veci realizovať a tým pádom boli zlé manažérske 

rozhodnutia už na začiatku podľa mňa, čiže aj tam treba hľadať tú príčinu toho celého ja si myslím, 

že peniaze podľa mňa sú, lebo ináč by to nebolo možné, že by bol taký až schodok už na začiatku. 

Museli vedieť už na začiatku, že tie peniaze sú ale sú zlé nejako rozdeľované, dobre, ale to je mimo 

témy a moja otázka je na Vás, teda na mestskú časť, že pokiaľ by sa otvoril Štatút mesta Košice aj 

do väčšej miery, ktoré kompetencie by sme my ako mestská časť chceli, alebo mohli, alebo mali v 

pláne si vziať do našej réžie alebo teda prevziať od mesta Košice, nad čím sa uvažuje, čo by sme 

chceli. Lebo je to taká aktuálna téma. Môžeme sa na to pripraviť aj my.  Ďakujem.“ 

starostka: „Vedúci zamestnanci, aj zamestnanci poverení pracujú na danom passporte 

kompetencií. Od 1. 1. 2025 by sme chceli prebrať všetky kompetencie, ale samozrejme aj s 

financovaním. Áno, všetko postupne. Veď aj teraz vidíme, že či pri zimnej údržbe alebo pri 

poslednej kosbe sme videli, že niekde bola tráva do výšky jedného metra si myslím, že aj mestská 

časť dokáže takto zvládať kosenie. Nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Prihlásil som sa do rozpravy, lebo som už nechcel faktickou reagovať na faktickú. 

Takže budem reagovať.  Peter na teba. Naozaj si uvedomujeme, že peňazí nieto nielen na 

mestských častiach ale aj na meste. Ja si myslím, že všetci poslanci, aj tí, ktorí to predložili ten 
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materiál, aj tí ktorí hlasovali za tento materiál, si plne uvedomujú, že to je problém na strane 

príjmov. Aj mesto stratilo príjmy. Tak ako my, keď sme videli náš návrh rozpočtu nie je problém, 

že by Mestská časť šafárila , nie je problém na strane výdavkov problém je na strane príjmov. Je 

nám to všetko jasné, a je to jasné aj tvojím kolegom v meste, ktorí hlasovali za tieto materiály, 

pretože si uvedomujú, že je dostatočná vata, rezerva v meste hľadať zdroje. Ja som počúval pol 

roka pred voľbami predchádzajúcimi, že je dosť peňazí v meste, len treba prestať kradnúť a za 5 

rokov Paláčekoveho primátorovania počúvam nieto peňazí. Takže a počúval som 2 roky posledné, 

keď som bol vo funkcii mestského poslanca, od primátora, že prečo tak kopeš za Hlinku. Moja 

odpoveď bola, pretože som poslanec miestnej časti, pretože ma do mesta volili južania, tak si to 

prosím Ťa uvedom, že si v meste vďaka južanom, nie vďaka Poláčekovi, vďaka občanom mestskej 

časti juh a tí potrebujú pomôcť. Ale tí potrebujú v mestskej časti, aby Mestská časť nezakrpatela, 

ale potrebujú vidieť rozvoj. Ja som videl vzorec, ktorý by mal byť. Choď sa opýtať malých 

mestských častí či majú takéto problémy ako máme my.  Vedia si opravovať osvetlenia, chodníky, 

robia si kosbu, robia si zimnú údržbu, áno, vždy majú málo peňazí, lebo nikto Ti totiž nepovie, že 

má dosť peňazí. Vždy  majú málo peňazí, my nemáme ani kompetencie a ani peňazí na prežitie 

mestskej časti. A keď hovoríme o tom, že tu budeme musieť robiť opatrenia ja by som bol rád, aby 

si Ty na to pracovné stretnutie prišiel, aby si videl, že možno budeme musieť riešiť aj počet 

zamestnancov na mestskej časti, ale o tom Poláček nerozpráva. Keď Poláček chytil funkciu 

primátora, mal 420 zamestnancov, teraz má 490. Magistrát už praská vo švíkoch a stále je málo 

peňazí. Vždy je málo peňazí. Takže my ideme prepúšťať a magistrát sa tvári, že nič sa nedeje.  A 

ty hlasuješ len tak, ako primátor povie.  Nie, ako starosta, preto sa pýtam, ako chceš pomôcť 

starostke a mestskej časti ako mestský poslanec, lebo zatiaľ nepomáhaš, čo vidím.  A vidím 

hlasovania, ďakujem."  

starostka: "Pokiaľ prejde tento vzorec na zastupiteľstve tak malé mestské časti by nemali byť o 

nič ukrátené. Lebo vyzerá, že ten vzorec je presný, transparentný, je tam predvídateľnosť. Pri 

malých mestských častiach, resp. pri veľkých mestských častiach to vychádza 57,30 na hlavu 

občana sme dostávali financie. Luník IX by dostával 68,76 na hlavu za občana, KVP a 85,95 a 

malé mestské časti 160,44 pri všetkých kompetenciách. Si myslím, že je to veľmi dobrá suma a 

tým pádom, že v roku 2025 daň z príjmov fyzických osôb bude rásť tým pádom budú rásť aj 

podielové dane našich mestských častí, takže je to do plusu, keď mesto Košice dostane viac, MČ 

dostanú viac. Keď mesto Košice dostane menej , tak mestské časti dostanú menej. Pokiaľ sa do 

rozpravy nikto nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím prednesenie návrhu uznesenia predsedom 

návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov po a) berie na vedomie informáciu o priebežnom stave hospodárenia mestskej časti 

Košice-juh počas rozpočtového provizória za obdobie január 2024, po b) žiada starostku Mestskej 

časti Košice-juh o predloženie konkrétnych opatrení na zastavenie straty a jej zníženie s ich 

číselným vyjadrením a to predsedom poslaneckých klubov najneskôr do 29. februára 2024, po c) 

žiada starostku Mestskej časti Košice-Juh o zorganizovanie pracovného stretnutia s poslancami 

mestskej časti Košice-Juh, v čo najskoršom marcovom termíne, kedy už bude vyčíslené 
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hospodárenie Mestskej časti Košice-Juh za február 2024 za účelom odprezentovania plánu opatrení 

na zastavenie finančnej straty v roku 2024 nechce páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 9 

Číslo bodu: 9. 

Informácia o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti Košice Juh počas rozpočtového 

provizória za obdobie január 2024 -pozmeňujúci návrh. 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem tento návrh prijatý bol. Poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie pôvodného návrhu.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informáciu o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti Košice-

Juh počas rozpočtového provizória za obdobie január 2024.“ 

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 10 

Číslo bodu: 9. 

Informácia o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti Košice Juh počas rozpočtového 

provizória za obdobie január 2024  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

starostka: "Za 11 proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 10: Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 10. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 13.12.2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Prejdeme ku bodu 10 Správa o činnosti Miestne rady Mestskej časti Košice-Juh za 

obdobie od 10. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 13. 12. 2023. Poukazujem na 

obsah v predloženej správe. Má niekto nejaké pripomienky?  Pokiaľ nie, uzatváram rozpravu a 

poprosím prednesenie návrhu na uznesenie predsedom návrhovej komisie.“ 

 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje Správu o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 10. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 13. decembra 2023 nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 11 

Číslo bodu: 10. 

Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 10. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 13.12.2023 

Za: 11 
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

starostka: "Za 11, proti 0,zdržal sa konštatujem tento návrh prijatý bol.“ 

 

K bodu č. 11: Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

a Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 10. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 13.12.2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pokračujeme bodom číslo 11 programu a tým je Správa o plnení úloh vyplývajúcich z 

uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 10. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 13. 12. 2023. Vyhodnotenie plnenia uznesení 

uložených miestnym zastupiteľstvom je spracované v písomnej forme. Otváram prípadnú rozpravu 

k danému bodu.  nech sa páči uzatváram rozpravu a poprosím prednesenie návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Správu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho 

zastupiteľstva a Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 10. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 13. decembra 2023.“ 

Číslo hlasovania: 12 

Číslo bodu: 11. 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 10. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 

13.12.2023 - 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

starostka:" Ďakujem,  nech sa páči hlasujte." Za 11, proti 0, zdržalo sa 0."  

K bodu č. 12: Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 12 a tým sú Interpelácie poslancov podľa ustanovenia § 25 

odsek 4 písm. b) zák. o obecnom zriadení. Rada by som tuná pripomenula, že podľa uvedeného 

ustanovenia sú poslanci oprávnení interpelovať starostu a členov miestnej rady vo veciach 

týkajúcich sa výkonu ich práce. Dodávam, že podľa čl. 13 ods. 1 rokovacieho poriadku miestneho 

zastupiteľstva poslanec na zastupiteľstve prednáša svoju interpeláciu ústne alebo podáva písomne.  

Pri písomnom podaní informuje o obsahu zastupiteľstvo. Nech sa páči pán poslanec Breicha."  

p. Breicha: "Ďakujem pekne za slovo. Príjemný dobrý deň prajem. Ja by som chcel požiadať o 

také možno doplnenie, pretože viem že viackrát sme na komisii životného prostredia a ja som sa 

pýtal, aj sme  sa o tom rozprávali ohľadne čistoty v okolí Duett-u, alebo teda predajne Klas, ktorá 
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tam. Viem, že mali byť aj kontaktovaní, asi nejaká spätná väzba veľmi nebola, aspoň čo  viem, 

preto by som chcel požiadať, ak by to bolo možné v rámci verejnoprospešných prác trošku tam 

poupratovať ako je to parkovisko v okolí, tak je tam dosť neporiadok, to nie je vlastne vyčlenené 

nejaké rezervované parkovisko pre obchod, tam sú tuším 4 miesta, jedno pre postihnutých pre ZŤP 

a ostatné je tam svinčík všetkého možného od skla až čo sa tam indivídua, keď zavrie obchod alebo 

cez nočné hodiny, ak by bolo možné poprosil by som toto nejakým spôsobom naplánovať, lebo 

Duett to sám od seba neurobí. V ďalšom  by som sa chcel opýtať, zastavili ma obyvatelia z 

Turgenevovej, z párnych čísel, či nemáme nové informácie, resp. nejaký postup, aj keď počúvam 

o financiách samé zlé veci, ten most ten prechod ponad či sa nejakým spôsobom nebude riešiť. 

Viem, že v minulosti bola architektonická súťaž, niečo sa spomínalo atď., ale či reálne niečo sa 

neplánuje s tým, lebo hlavne mamičky a občania na vozíkoch alebo s nejakým postihnutím majú 

väčší problém sa dostať. Chcel by som sa opýtať, aj interpelovať ohľadne Jantárovej, kde som si 

všimol už dávnejšie  som si všimol už dávnejšie pribudli stromy na stredovom páse neviem či to 

bola iniciatíva mesta, alebo ktorej organizácie, ale podstata mojej interpelácie je v tom,  že asi v 

tom budú pokračovať. Chcel by som z pohľadu vodiča praktického poprosiť,  keď je možné, zeleň 

mám rád ale stromy v strede, teraz sú to halúzky, ale   budú z toho riadne stromy, čiže bude lístie, 

ktoré sa bude šmýkať, kto to bude upratovať, to je jedna vec,  podľa mňa je to nepraktické už vôbec 

listnaté stromy tam osádzať, pred tým tam boli také kriaky, kde boli len potkany ale niečo iné sa 

určite dá vymyslieť. Tak by som poprosil, ak je možnosť to ešte nejako skorigovať.  Z nášho 

pohľadu alebo z našej pôsobnosti tak prehodnotiť, keby sa to dalo. V ďalšom, čo sa týka aj mojich 

priamych susedov, tak my oslovili, mali viac  otázok, ja sa to pokúsim skrátiť. Mali vlastne podnet 

na doplnenie kamerového systému na Palárikovej ulici, kde boli nejaké drobné krádeže, vylomenie 

automobilu vraj v poslednej dobe, ako som sa dozvedel, tak by ich zaujímalo, či sa plánuje možno 

aj v spolupráci s Antikom, viem že naše spoločenstvo niečo s nimi jednalo,  ale išlo to trošku do 

stratena, tak preto, že či náhodou  niečo na mestskej časti sa neobjavila informácia v tomto smere. 

V ďalšom súvisiace s tým je aj osvetlenie, to viem, že sme aj na komisiách posledných preberali, 

že  tam bol nejaký problém s pozemkom, tak sa chceli opýtať, či nie je možné niečo  na tom urobiť, 

nejaký update, nejako to zmeniť, nejakým podobným spôsobom zabezpečiť to. Už tá zima prešla 

a tma je tam stále na tej zadnej časti medzi Jantárovou a Palárikovou. A posledná vec ešte všimol 

som si, že už drobné opravy ciest prebehli aj v okolí Duett-u, tu by som chcel poďakovať, aj v okolí 

Rosnej ul. kde dennodenne chodím len by som chcel požiadať  a pevne verím, že bude pokračovať  

aj ďalej Koščová a Oštepová ul.  Ráno som ich tam nevidel, včera ešte boli diery, takže verím, že 

robia ďalej, ale keby nie, tak aby sme ich vedeli trošku napomenúť, nakopnúť týmto smerom. 

Ďakujem veľmi pekne."   

starostka: "Ďakujem veľmi pekne. Obdobný problém ako pri Duett-e máme aj pri OC Klas, tzv. 

Cottbus, vyzvali sme majiteľov, aby udržiavali poriadok, takisto vyzveme aj Duett. Pokiaľ to 

nepomôže, tak pošleme tam našich aktivačných pracovníkov, ale ich iba 8. Naši aktivační 

pracovníci nemôžu byť všade. Mestská časť je veľká, takže aj toto by bola jedna z výhod, keď 

budeme mať kompetencie, budeme mať viacerých pracovníkov a tým bude väčšia čistota v našej 

mestskej časti, ale samozrejme budeme sa snažiť zabezpečiť. Čo sa týka lávky na Turgenevovej 
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ulici - zatiaľ nemáme informácie, aby sa táto štúdia pohla, ale podáme požiadavku na mesto Košice, 

budeme sa pýtať. Čo sa týka Jantárovej, bola to iniciatíva mesta a správy mestskej zelene aj z toho 

dôvodu, že má prebiehať celková rekonštrukcia Jantárovej - výmena celistvého povrchu asfaltu. Je 

to otázne, ale aj z toho dôvodu tam boli nasadené nové dreviny. Samozrejme, listy sú problémové, 

ale predtým to tiež bolo také problémové, lebo sú tam tie staré gaštany. Takže, je to jedno s druhým. 

Čo sa týka kamier, tak na toto vám odpovieme asi písomne a tak isto aj osvetlenia, keď bude mať 

kompetencie, samozrejme budeme sa snažiť tam pridať osvetlenie. Pokiaľ by sme nedostali 

kompetencie ja by som navrhovala možno do rozpočtu, keď budeme mať nejaké financie 

zapracovať solárne osvetlenie na tých  najtmavších miestach ako sme to urobili vo výbehu na 

Jantárovej ulici a na detskom ihrisku na železníkoch, aby sme takéto solárne osvetlenia dali tam, 

kde nevieme dať stále osvetlenia cez dopravný podnik tak aspoň takto, aby sme pomohli občanom 

a v opravách, pokiaľ to finančná situácia bude dovoľovať, tak si myslím, že mesto Košice v 

opravách ciest bude pokračovať. Dva týždne dozadu sme mali aj kontrolný deň v danej lokalite 

Košťová aj s pánom poslancom Blanárom, takže o tých dierach vieme, pracujeme na tom. Nech sa 

páči pán poslanec Nagy." 

p. Nagy: "Ďakujem pekne pani starostka za slovo. Kolegovia, ja by som chcel v prvom rade 

poďakovať v mene občanov sídliska Železníky za odstránenie stromu medzi Krakovskou ulicou a 

obchodným centrom Fresh, ktorý pravidelne ohrozoval občanov, takže ďakujem. Neviem, či je to 

aktivita mestskej časti alebo mesta napriek tomu ďakujem, ale korene ostali a tankodrom ako 

chodník taktiež. Takže chcel by som sa opýtať, že či aj to bude riešené, pretože už viackrát som 

interpeloval touto otázkou, lebo máme predsa na sídlisku aj vozičkárov, ktorí majú značný problém 

s prechodom po takomto asfalte. Ďakujem pekne."  

starostka: "Milé rada by som vyšla všetkým občanom v ústrety, ale opäť sa musím odvolať. 

Asfaltovanie chodníka je v kompetencii mesta Košice. Pokiaľ sa dohodneme, že to budeme robiť 

my, ako Mestská časť z nášho rozpočtu ja s tým nemám problém. Jedine to môžeme žiadať mesto 

Košice, aby tam bola ucelená úprava toho chodníka. Nech sa páči pán poslanec Hlinka." 

p. Hlinka: "Ďakujem pekne za slovo. Moja interpelácia je z podnetu občana ohľadom historického 

stĺpu električkového vedenia, ktorá je významnou technickou pamiatkou na území mestskej časti 

juh, ktorú sme mali pred vstupom na hlavný cintorín, teraz sa tento vstup rekonštruuje, je to akcia 

mesta Košice to viem. Občana by zaujímalo, že či tento električkový historický stĺp bude naspäť 

osadený, alebo  že kde ho presunuli, čo s ním je, či nebodaj neskončil v šrote. mali sme to 

spomenuté aj v Južane, v rubrike - historické pamiatky a zaujímavosti našej mestské časti minulého 

roku. "  

starostka: "Opýtame sa a dáme Vám písomnú odpoveď pán poslanec. Nech sa páči pán poslanec 

Očkaják."  

p. Očkaják: "Ďakujem pekne za slovo, ja by som mal jednu interpeláciu. Obyvatelia 

Lomonosovovej žiadajú mesto Košice od Ostrovského ulice popri Regnum Bavária predajni až k 

Alejovej  o svietiace lampy, keďže v noci sa občania boja prechádzať uvedenou ulicou, takže. 

Ďakujem." 



Zápisnica z 12. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 14.2.2024  Strana 19 z 22 
 
 

starostka: "Pokiaľ mám správnu informáciu daná lokalita patrí súkromnému vlastníkovi, takže 

vlastníka môžeme osloviť, ale myslím, že mesto Košice v danej problematike nevyjde v ústrety. 

Nech sa páči pani poslankyňa Ivančová."  

p. Ivančová: "Ja len taká rýchla otázka, chcela by som sa spýtať či by sme vedeli osloviť investora 

alebo teda projektanta projektu na Kalinčiakovej,  čo sa tam bude diať, v akom je to stave. lebo od 

kedy tam bolo tam bol odstránený ten podnik, pizzéria alebo čo tam bolo, lebo sa tam dlhodobo 

nič nerobí a tie kontajnery a všetky tieto veci sú v takom stave, že vyzerá to tam úplne strašne, či 

sa bude pokračovať v tom projekte lebo sme to schvaľovali tuším 2 roky alebo 3 roky dozadu a od 

vtedy sa tá lokalita nijako neposunula a ešte by som sa rada poďakovala za také promptné riešenie 

momentálne, keď sú nejaké problémy pri kontajneroch alebo tak, tak naši pracovníci naozaj prídu 

a to rýchlo urobia. Myslím si, že táto kompetencia ako je čistenie ulíc a tak, že to by kľudne mohla 

naša Mestská časť robiť úplné svojpomocne bez problémov. Ďakujem."  

starostka: "Pani Ing. Ďurdinová, máme nejaké informácie o bytovom dome na Kalinčiakovej 

ulici?“ 

p. Ďurdinová: "Dobrý deň ďakujem za slovo.  Tak ku Kalinčiakovej dnes konkrétne som volala 

aj s pánom Š., bavili sme sa, že riešia momentálne ešte stále na ÚHA  nemajú stanovisko od nich, 

čiže čakajú stále na to stanovisko. Dopĺňali tam nejaké veci, malo by už vraj byť kladné, takže 

uvidí sa, ale to je len územnému rozhodnutiu, čiže ešte nás čaká potom stavebné, čiže bude to zatiaľ 

stáť tak ako to stojí." 

 starostka: "Ďakujem pekne pán poslanec Bernát."  

p. Bernát: "Ďakujem za slovo pani starostka ja mám toho trošku viac teraz som sa aj nad tým 

zamýšľal 1. vec s kolegom pánom poslancom Breichom sa stotožňujem viac-menej nejaká tá 

oprava výtlkov po zime, ktorú ešte síce máme oficiálne, ale už vyzerá to skôr na jar, tak aj na 

Železníkoch tam si to najviac všímam, keďže je to môj volebný obvod, ale aj po iných častiach 

mestskej časti sa prechádzam, že bol by som rád, ak by sme apelovali na správcu komunikácií aby, 

aby tie výtlky opravil, aby nevznikali ľuďom a autám škody 2. vec mi tak blysla teraz hlavou, ktorú 

mi už predtým občania spomínali a chcel by som sa spýtať či sme niekde pokročili alebo nie v 

okolí Strednej školy na Gemerskej a hlavne v okolí plota sú podstatne vieme, že súkromné 

pozemky, ktoré väčšinou každoročne sa nám opakuje ten istý problém a problém s kosením. 

Súkromní vlastníci ich nekosia, väčšinou tam vzniká a je tam veľmi vysoká tráva. Sú tam aj nejaké 

kríky, samozrejme ani tie kríky sa akože nejakým spôsobom nikto o nich nestará. Chcel by som sa 

spýtať, či my  ako Mestská časť môžeme vyvinúť takú iniciatívu alebo niečo, aby sme zaslali týmto 

majiteľom nejakú výzvu, nejaký list a aby sme ich poprosili a v určitých termínoch, aby sme si 

povedali, aby zabezpečili tú kosbu, aby sme predchádzali v podstate nepríjemným narážkami aj zo 

strany občanov danej lokality, resp. občanov, ktorí tam prechádzajú. A ďalšiu interpeláciu by som 

mal v podstate pod Šibenou horou  sa nachádza taký by som povedal betónový múrik na 

Rastislavovej ulici a na tom múriku sú zvodidlá. Tie zvodidlá sú už v dosť katastrofálnom stave, 

to sme sa už bavili aj na oddelení výstavby, už to tam aj prehníva. Je to aj trošku životu ohrozujúce. 

Neviem, kto je majiteľom alebo tak, ale tiež by som chcel poprosiť, aby tie zvodidlá boli vymenené. 

Asi všetci chápeme, že ak by náhodou sa nejaké kamene uvoľnili alebo niečo, asi sú tam preto, aby 
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zachytávali niečo a nepadli na cestu, ale zas nechcel by som, aby tie zvodidlá, ktoré sú momentálne 

prehnité a z časti už v podstate áno, keď sa aj trošku vietor oprie, tak asi sa aj hýbu, aby spadli na 

nejakého chodca alebo nebodaj na nejaké auto. Ďakujem veľmi pekne." 

starostka: "Tak čo sa týka výtlkov a celkovo verejného priestoru mestskej časti Košice, ja som 

povedala aj pánovi primátorovi, že je to veľmi pekné, že v mestskej časti máme strechu za milióny 

EUR, že máme opravený cintorín,  a tak isto aj športové haly, keď nemáme infraštruktúru, keď 

prídeme do mesta a vidíme ošarpané lampy, ktoré nefungujú. To je potom nám všetko zbytočné, 

lebo aj ten turista aj človek sa v tom meste nie dobre cíti, ale samozrejme tie výtlky, najlepšie by 

bolo, keby išli tie celistvé opravy ciest. Čo sa týka Gemerskej myslím, že tam sme oslovovali 

vlastníka pozemkov, to  je prechod Gemerská a Ostrovského ulica a samozrejme ho oslovíme ešte 

raz, nech nám dá rozpis kosieb. Čo sa týka zvodidiel, dostali sme informáciu od mesta Košice, že 

majú to zapracované v rozpočte mesta Košice, ale samozrejme rozpočet nie je. Budúci týždeň v 

pondelok máme kontrolný deň presne v danej lokalite aj s ľuďmi z Magistrátu mesta Košice so 

zamestnancami z Magistrátu mesta Košice, kde pôjdeme okolo tých zvodidiel, tak sa budeme sa 

pýtať. Nech sa páči pani poslankyňa Lévyová."  

p. Lévyová: "Ďakujem veľmi pekne za slovo, ja by som sa chcela opýtať, vzhľadom k tomu, že 

som počula takúto informáciu, že v naši VPP niekedy k júnu svoju činnosť končia ? V marci ? Že 

akým spôsobom budeme zabezpečovať čistotu v našej Mestskej časti Košice-Juh ?"  

starostka: "V pondelok som písala na úrad práce, lebo potrebujem možno cez Úrad práce prijať 

nejakých zamestnancov a tak isto som sa pýtala aj na tých aktivačných pracovníkov. Pripravuje sa 

dokonca februára by mal byť vonku projekt na týchto pracovníkov, aj na iných." 

 p. Lévyová: "Čiže máme riešenie?  

starostka: "Nemáme riešenie, ale pripravuje sa. Je to v štádiu príprav." 

p. Lévyová: "Hovorím to vzhľadom k tomu, lebo požiadavky na čistotu sú stále, aj budú, aby 

poslanci, aj všetci ostatní vedeli o tom, že aká je situácia v tejto veci. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pekne. Tak pokiaľ sa nikto do diskusie nehlási, do interpelácií, do bodu číslo 

12 nehlási, tak vážené poslankyne, vážení poslanci, ďalším bodom v poradí je pod číslo 13 

Diskusia.  

 

K bodu č. 13: Diskusia 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Tým otváram diskusiu. Nech sa páči pani kontrolórka."  

p. kontrolórka: "Ďakujem za slovo, ja by som chcela dokončiť tú otázku, ktorú dal p. poslanec 

Hlinka,   ktorá vyplynula z kontroly a že zastupovanie starostky mestskej časti vo volebnom období 

je bez nároku na plat v nasledovnom rozsahu u zástupcu, takže chcela som byť presná, píše o tom 

zákon č. 369/1999 Z. z.  konkrétne § 25 ods. 7, prvá veta-poslancovi, ktorý je dlhodobo uvoľnený 

zo zamestnania na výkon funkcie zástupcu starostky patrí plat od obce, takže pán bývalý zástupca 

nebol dlhodobo uvoľnený, takže preto platí 3. veta a to aj v tomto prípade v súčasnosti poslancovi, 

ktorý vykonáva funkciu zástupcu starostky podľa § 13 b) odstavec 3 a nie je dlhodobo uvoľnený 

zo zamestnania patrí mesačná odmena podľa vecnej a časovej náročnosti výkonu funkcie určená 
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starostom naviac vo výške 70 % mesačného platu. A toto má byť aj zverejnené a je to zverejnené 

na stránke. Snáď som zodpovedala vašu otázku. Nech sa páči. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči pán poslanec Blanár." 

p. Blanár: " Ďakujem za slovo pani starostka. Takže v rámci diskusie ešte by som chcel využiť 

priestor na to, tak to bolo povedané, že pán poslanec bol na finančnej komisii. Tak ja môžem 

povedať, že ja som bol  na komisii výstavby a dopravy v meste, ktorá sa konala pred týždňom, kde 

bolo konštatované, okrem iných bodov samozrejme bol aj jeden obrovský problematický bod na 

pretrase a to je Slanecká. Slanecká pre informáciu dávam, samozrejme všetci vieme, že to nie je  

dostavané dielo, ak keď v septembri pán Čop s pánom Dlhým trvali na tom, že do konca roka to 

bude postavené, zhotoviteľ sa zaviazal na všetkých kontrolných dňoch tvrdí, že to bude ukončené 

do konca roka. Každý súdny človek vedel, že to sa nedá stihnúť, no a dnes sme v takom stave, že 

na tejto komisii chtiac-nechtiac pán Dlhý priznal, že už v podstate sa vystavujú faktúry v novom 

roku v hodnote 1.190.000 EUR, ktoré už nám žiadne fondy nepreplatia, čiže samozrejme druhým 

slovom, jedným dychom dodal, že mesto bude robiť všetko pre to, aby sa objem peňazí, čo najviac 

ponížilo a bude sa hľadať dohody a formou penalizácie alebo iných foriem vyjednávaní túto sumu 

bude sa snažiť ponížiť, keďže harmonogram diela nebol dodržaný. Ja osobne sa budem pýtať na 

každej komisii ako sa darí vyjednávať zhotoviteľom, kedy to bude skolaudované, pretože tá stavba 

je ešte ďaleko do skolaudovania a aká suma reálne bude musieť byť zaplatená. Je nám všetkým 

jasné, že keď mesto sa aj na hlavu postaví z týchto peňazí nulu nespraví.  A to sú finančné 

prostriedky, ktoré chýbajú v meste. to sú tie projekty, ako parky medzi bloky, vnútrobloky, ktoré 

mohli byť uhradené v plnej výške nebudú uhradené. Toto primátor nechce vidieť, o tom nechce 

rozprávať. Na také komisie ani nechodí radšej. radšej posiela Čopa klamať za seba aj s Dlhým. Ja 

len chcem pán poslanec preber sa,  prosím ťa, či ešte veríš tomuto primátorovi a skús sa pozerať 

na reálne problémy našej mestskej časti, lebo juh Ťa volil, vďaka juhu si tam. Takže poprosím 

naozaj, aj ja som nejaký čas verili Poláčekovi, ale už dosť dlhú dobu mu neverím. Skús sa na to 

pozrieť ešte raz pri tlačení tlačidiel čo je v prospech mestskej časti a čo je proti mestskej časti 

ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pán poslanec, nech sa páči pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják: "Ďakujem pekne, tak veríme, že sa finančná situácia zlepší, tých negatív bolo 

povedaných  dosť. Týmto by som vás na záver chcel pozvať  všetkých na Valentínsku 

korčuľovačku, ktorá začína o 2 minúty na areáli ŠZA a veľmi pekne za všetkých seniorov chcem 

poďakovať za všetky dary do tombol od vás poslancov miestneho zastupiteľstva, ktoré boli rozdané 

v tombole na piatkovej fašiangovej zábave, tak veľmi pekne ďakujeme."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec, ja by som Vám ešte chcela pripomenúť 20. 2. 

stretnutie v Košickej Novej Vsi, ideme sa pozrieť na krízové centrum pre mamičky s deťmi, ktoré 

by malo byť aj u nás na Kórejskej ulici a potom ďalej sa dohodneme na ďalšom postupe, čo bude 

s týmto krízovým centrom u nás. Potom by som Vás chcela všetkých poslancov požiadať, aby ste 

využívali na komunikáciu s úradom, aj keď si želáte citlivé informácie, aby ste používali doménu 

menopriezvisko@kosicejuh.sk. Lebo stáva sa, že niektorí poslanci nám vypisujú zo všelijakých 

pracovných adries, súkromných adries a sú to citlivé údaje a pokiaľ sa dostanú do nesprávnych rúk 
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môže byť z toho problém, takže k tomu vás vyzývam. A od 1. 4. 2024 ideme do projektu miestne 

občianske poriadkové služby, ktoré majú zabezpečiť bezpečnosť našej veľkej časti aj v našich 

nelegálnych osadách. V priebehu budúceho týždňa by malo ísť von výberové konanie na týchto 

pracovníkov, takže pokiaľ máte nejaké tipy,  tak nám nich môžete poslať, už aj rovno so 

životopisnom. Nech sa páči, ešte pán poslanec Hlinka sa hlási do diskusie."  

p. Hlinka: "Ja by som sa chcel poďakovať, evidujem, že boli doplnené tie tablá na vstupnej chodbe, 

čo sme v závere minulého roka hovorili, tak že evidujem to, že to bolo doplnené, za čo ďakujem 

pekne. Druhý oznam v diskusii je, že pripomínam kolegom, poslancom, aj  vedeniu mestskej časti, 

aby si nezabudli splniť  do 30. 4. svoju oznamovaciu povinnosť ohľadom majetkových oznámení 

verejných funkcionárov a taktiež zákon, ktorý o tomto poníma hovorí,  že je potrebné priložiť aj 

doklad, ktorý slúži na daňové účely, ktorý má byť súčasťou tohto oznámenia, čo sa týka prílohovej 

časti a to je všetko."  

 

K bodu č. 14: Záver 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, vidím, že do diskusie sa nikto nehlási. Týmto uzatváram dnešné 

miestne zastupiteľstvo. Program dnešného miestneho zastupiteľstva sme vyčerpali. Ďakujem vám 

za účasť na dnešnom zasadnutí a rokovanie končím. Prajem vám príjemnú požehnanú Popolcovú 

stredu a krásneho Valentína. Žiadam vás, aby ste ešte hlasovacie karty pred odchodom odovzdali 

nášmu informatikovi. Pekný deň." 

................................................... 

                   Ing. Anna Súkeníková 

             starostka MČ Košice – Juh 

               

Overovatelia :  

Ing. Jozef Bernát       

poslanec MZ :               

  15.3.2024    ........................................................... 

Overil dňa : ......................... 

 

Mgr. Peter Múdry 

poslanec MZ :      ........................................................... 

   7.3.2024 

Overil dňa : ............................. 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 6.3.2024 

Spracovala na základe zvukového záznamu: 

Zapisovateľka : Mgr. Marcela Zeleňáková  ............................................................. 


